
عربستانی ها برای صلاح شرط گذاشتند

عربستانی ها پس از پاسخ منفی ستاره مصری لیورپول در تابستان گذشته 
به پیشنهاد الاتحاد، برای اقدام دوباره جهت جذب او شرط تعیین کرده اند.

به گزارش ایرنــا، گمانه زنی ها درباره حضور محمد صلاح، ســتاره مصری 
لیورپول در لیگ عربستان دوباره بالا گرفته است.

الاتحاد عربستان تابستان پارسال آماده پرداخت بیش از ۱۰۰ میلیون پوند 
برای مهاجم لیورپول بود اما این بازیکن به این پیشنهاد جواب منفی داد.

در شرایطی دوباره بحث صلاح در عربستان مطرح شده است که باشگاه های 
عربســتانی تنها در صورتی برای جذب محمد صلاح در تابستان امسال اقدام 

خواهند کرد که او خودش اعلام کند که قصد بازی در لیگ سعودی را دارد.
باشگاه های لیگ حرفه ای عربستان، تابستان پارسال نزدیک به ۸۰۰ میلیون 
پوند برای جذب بازیکن هزینه کردند اما انتظار می رود آنها تابســتان امســال 
 )SPL( رویکــرد آرام تری اتخاذ کنند. باشــگاه های لیگ حرفه ای عربســتان
تابســتان امسال روی جذب بازیکنان جوان تر تمرکز خواهند کرد و چهره های 
با نفوذ فوتبال این کشــور معتقدند که باشگاه ها نباید صرفا به خاطر اسم یک 
بازیکن پول های کلان خرج کنند و به باشــگاه ها توصیه می شود تا رویکردی 

بابرنامه و پایدارتر در بازار نقل و  انتقالات داشته باشند.

آنچلوتی: تساوی مقابل بایرن نتیجه خوبی است  

ســرمربی تیم فوتبال رئال مادرید گفت: تســاوی با بایرن مونیخ یک نتیجه 
خوب است و به ما برای بازی برگشت اعتماد به نفس می دهد.

به گزارش ایرنا، کارلــو آنچلوتی پس از بازی رفت مرحله نیمه نهایی لیگ 
قهرمانان اروپا که بین تیم های رئال مادرید و بایرن مونیخ با تساوی دو بر دو به 
پایان رسید، گفت: تعهد بازیکنانم برای به تساوی کشیدن بازی فوق العاده بود. 
بایرن بهترین عملکرد خود را نشان داد و ما فقط در بخش هایی از بازی این کار 
را انجــام دادیم. بهترین لحظه بازی برای ما زمانی بود که گل خوردیم. توپ و 
میدان زیادی در اختیار داشتیم، اما آنها به دنبال راهی برای خروج از بن بست 
بودند و هر دو گل را به ثمر رســاندند. این یک نتیجه خوب است و به ما برای 

بازی برگشت اعتماد به نفس می دهد. بایرن بازیکنانی با کیفیت عالی دارد.
وی ادامــه داد: ما با یک فرصت فوق العاده برای بازی در یک فینال دیگر به 
این نقطه در فصل رسیدیم. وقتی توپ در اختیار داری باید خوب حمله کنی و 
وقتی توپ را نداری باید خوب دفاع کنی. سعی می کنیم این کار را انجام دهیم 
زیرا شما نمی توانید همیشه توپ را در اختیار داشته باشید. بهترین رئال مادرید 
را ندیدیم، امیدواریم در بازی دوم آن را ببینیم. سخت خواهد بود زیرا ما مقابل 
یک تیم بزرگ بازی می کنیم اما هواداران به طور حتم در بازی برگشــت به ما 

کمک خواهند کرد.

پیشنهاد ۸۵ میلیون یورویی به ستاره بارسلونا

منچستر یونایتد علاقه مند است »رونالد آرائوخو« بازیکن بارسلونا را جذب 
کند. از سوی دیگر بارسلونا که خواستار جذب »برناردو سیلوا« از منچسترسیتی 

بود از تصمیم خود منصرف شده است.
به گزارش  مهر، رقابت های فوتبال در قاره اروپا و در بســیاری از کشورهای 
دیگر در آستانه به پایان رسیدن است و تیم های مختلف در حال رایزنی و گفت 
و گــو با بازیکنان و مربیان مدنظر خود برای فصل آتی هســتند و رســانه های 
مختلف جهان در تلاشــند از جزئیات این نقل و انتقالات مطلع شــوند. رسانه 
»CaughtOffside«: منچستریونایتد علاقه خود را برای جذب رونالد آرائوخو، 
مدافع بارســلونا افزایش داده است و شیاطین سرخ آماده هستند تا مذاکرات بر 
ســر قرارداد ۸۵ میلیون پوندی برای این بازیکن اروگوئه ای را آغاز کنند. رسانه 
»SPORT« اسپانیا: علاقه بارسلونا برای جذب »برناردو سیلوا« از منچسترسیتی 
کاهش یافته است زیرا قرارداد این بازیکن شامل بند آزادسازی ۵۰ میلیون پوندی 
است. روزنامه »کوریره دلو اســپورت« ایتالیا: لیورپول نسبت به جذب »نیکولو 
بارلا« هافبک اینتر ابراز علاقه کرده است و در سوی دیگر هم اینتر که به تازگی با 
قهرمانی در فوتبال ایتالیا تاجگذاری کرده است تمایل دارد »فرانک کسیه« ستاره 

سابق بارسلونا و بازیکن کنونی الاهلی عربستان را جذب کند.

رانگنیک، سرمربی جدید بایرن؟

مذاکرات بایرن مونیخ و رالف  رانگنیک به صورت جدی پیگیری می شــود 
تا این مربی فصل بعد هدایت باواریایی ها را بر عهده بگیرد. به گزارش ایســنا، 
مذاکرات بایرن مونیخ با رالف  رانگنیک شروع شده است و این مربی نیز تمایلش 
را برای هدایت بایرن برای فصل بعد نشــان داده اســت. آن طور که بیلد خبر 
داده اســت، قرارداد ســرمربی فعلی تیم ملی اتریش تا سال ۲۰۲۶ اعتبار دارد. 
این روزنامه آلمانی همچنین نوشــته اســت که مذاکرات بین بایرن  و سرمربی 
فعلی اتریش امروز چهارشــنبه پی گرفته خواهد شد. از جمله جزئیاتی که باید 
درباره شــان توافق صورت گیرد، رقم فسخ قرارداد رانگنیک با فدراسیون فوتبال 
اتریش اســت. مکس ابرل، مدیر ورزشــی بایرن ، درباره انتخاب سرمربی جدید 
باواریایی ها گفت: ما ایده های خــود را داریم و می خواهیم آنها را اجرایی کنیم. 

من با آرامش همه چیز را پیش می برم و تمام کارها طبق برنامه پیش می رود.

اخبار خارجی

تجلیل ۲۳۰ میلیاردی 
از مدال آوران ورزش 

مراسم تجلیل از مدال آوران ورزش کشور روز سه شنبه 
با حضور رئیس جمهور برگزار می شود.

مراسم تجلیل از قهرمانان و مدال آوران ورزش کشور، 
روز سه شــنبه هفته آینــده با حضور آیت الله رئیســی، 

رئیس جمهور برگزار می شود.
به گفته وزیر ورزش قرار اســت در این مراســم ۲۳۰ 
میلیارد تومان در قالب پاداش به مدال آوران سال ۱۴۰۲ 

اهدا شود.

اعزام تیم ملی گلبال 
به بازی های پارالمپیک 

اعزام تیم گلبال نیز براســاس ملاک های تعیین شده 
کمیته پارالمپیک قطعی شــد. به گزارش ایرنا، تیم ملی 
گلبال ایران آبان سال گذشته در مسابقات قهرمانی آسیا 
پاسفیک که در هانگژو برگزار شد به عنوان قهرمانی دست 
یافت و ســهمیه بازی های پارالمپیک ۲۰۲۴ پاریس را از 
آن خود کرد. بدین ترتیب بر اساس سیاست کیفی گرایی 
کمیتــه ملی پارالمپیک و بــا پیگیری های صورت گرفته 
توسط فدراسیون ورزش های نابینایان وکم بینایان، کمیته 
ملی پارالمپیک موافقت خود را با اعزام تیم ملی گلبال به 

بازی های پارالمپیک صادر کرد.
بدین ترتیب تیم ملی گلبال ایران پس از دوازده سال 

در بازی های پارالمپیک پاریس حضور خواهد داشت.
بازی هــای پارالمپیــک پاریس ۷ تا ۱۸ شــهریور به 

میزبانی پاریس برگزار می شود.

شروع مراحل راه اندازی 
سوارکاری برای توان یابان

در جلسه کمیته پاراسوارکاری فدراسیون سوارکاری، 
مســائل راه اندازی و پیگیری این بخش از ورزش بررسی 

شد.
به گــزارش ایرنا، جلســه کمیته پاراســوارکاری این 
فدراســیون برگزار شد و برای مســائل مختلفی همچون 
تشکیل شورای استعدادیابی داخلی، شناسایی سوارکاران 
دارای معلولیت که اکنون فعالیت ســوارکاری دارند، افراد 
دارای معلولیــت علاقه مند به ســوارکاری، افــراد دارای 
معلولیــت که در حال حاضر فعالیت ســوارکاری ندارند، 
باشگاه هایی که پتانسیل ارائه خدمات آموزشی و برگزاری 
مســابقه برای افراد دارای معلولیت را دارند، مربیانی که 
پتانسیل ارائه خدمات آموزشی به پاراسوارکاران را دارند، 
افرادی که پتانسیل تحصیل در رشته داوری پارادرساژ را 
دارند و تهیه بانک اطلاعاتی از این افراد تصمیم گیری  شد.

رئیس جدید فدراســیون ســوارکاری که نزدیک به ۲ 
ماه اداره این فدراســیون را پذیرفته است، در بین اولین 
اقدام هــای خودش مســئله ســوارکاری توانیاب ها را در 
دســتور کار قرار داده اســت تا این ورزش برای افرادی 
که دارای معلولیت هســتند، پیگیری شــود. فدراسیون 
ســوارکاری از معدود بخش های ورزشی است که بخش 

توان یاب ها نیز به خود فدراسیون سپرده شده است.

 پیروزی نوشاد عالمیان برابر بلژیک

نوشاد عالمیان در اولین دیدار از مسابقات گرنداسمش 
تنیس روی میز عربســتان به برتری برابر حریف بلژیکی 
دســت یافت.   به گزارش ایرنا، نوشاد عالمیان با شروعی 
قدرتمندانــه در نخســتین بــازی خــود در مرحله اول 
رقابت های حذفی مقدماتی گرنداســمش عربســتان به 
مصاف ســدریک دارنده رنکینگ ۸۹ دنیا از بلژیک رفت 

و با اقتدار ۳ بر صفر به برتری دست یافت.
عالمیان در دو گیم نخست این دیدار با تسلط کامل بر 
حریف موفق شــد ۱۱ بر ۵ پیروز میدان شود. او در ادامه 
در گیم ســوم با نتیجه ۱۱بر ۳ توانســت بر حریف غلبه 
کرده و گام به مرحله دوم مســابقات معتبر گرند اسمش 
عربستان بگذارد. ملی پوش تنیس روی میز ایران در این 
مرحله می بایســت با برنده دیدار آندریاس لونکو با رتبه 
بنــدی ۸۸ جهان از اتریش و لیلیــان باردت که صاحب 

رنکینگ ۱۱۸ دنیا از فرانسه است، به رقابت بپردازد.

رویداد
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تغییر نام باشگاه های قدیمی هر چند 
از نظر مالــکان و متوالیان آنها می تواند 
اتفاقات مثبتی را بــرای آنها به همراه 
داشته باشــد اما از سوی هواداران این 
تیم ها قابل پذیرش و تغییر پذیر نیست.

به گزارش  مهــر، وزارت ورزش و جوانان 
برای حل مشکل مالکیت باشگاه های اسقلال 
و پرسپولیس تصمیم به واگذاری عمده سهام 
این دو باشــگاه گرفت تا پس از واگذاری ۹۵ 
درصدی آنها )۱۰ درصــد عرضه اولیه و ۸۵ 
درصد بلوک ســهام( تا آرامش روحی و مالی 
را برای طرفداران دو تیم پایتخت ایجاد کند.

تیم هایی که هرسال درگیر دریافت مجوز 
حرفــه ای خود برای حضــور در رقابت های 
بین المللی باشگاهی بودند قرار بود نظاره گر 
پیشرفت اداری، اقتصادی و همچنین جایگاه 
باشگاه داری خود باشند تا شاید رویای خیلی 

از طرفداران برآورده شود.
واگذاری باشــگاه اســتقلال به هلدینگ 
پتروشــیمی خلیج فارس در ابتدا خشنودی 
هواداران این تیم را برای خروج از بحران های 
متوالی اقتصادی به همراه داشت اما مدیران 
ایــن مجموعه صنعتی تصمیــم گرفتند در 
نخســتین جلسه پســوند »خلیج فارس« را 
به اسم اســتقلال اضافه کنند که بنابر اعلام 
علی عسکری مدیرعامل هلدینگ پتروشیمی 
خلیــج فارس، این موضوع بر اســاس همین 
سیاســت، در راســتای حفظ وحدت رویه، 
سیاست حاکمیت شــرکتی و همچنین روز 
مبارک خلیج فارس، بر اساس تصمیم مالکان 

جدید تیم محبوب استقلال، صورت گرفت.
بدون شک اضافه شدن واژه »خلیج فارس« 
در واکنش به برخــی تهاجم های فرهنگی و 
رفتارهای دشمن ستیزانه، پاسخ بسیار قاطعی 
اســت که می تواند در ابعاد مختلف فرهنگی 
مورد ارزیابی هم قرار بگیرد. با این حال تغییر 
اسم باشگاه هایی که قدمت دیرینه در ورزش 
کشــور دارند می تواند تبعات ذهنی و روحی 
زیادی را به همراه داشته باشد که کار را برای 

خریداران کلان آنها سخت تر می کند.
قطعــاً حضور هلدینگ های پتروشــیمی 
جنبه هــای مثبت زیادی بــرای حل و فصل 
مشکلات مدیریتی استقلال دارد اما ورود به 
اسم این باشگاه در نخستین جلسه های کاری 
نشــان می دهد دغدغه همچنــان باید روی 

دوش هوادار باشد.
نگاهی به تغییر نام اسامی تیم های بزرگ 
در فوتبال جهان نشان می دهد که این تغییر 
کمترین تاثیر را در ســاختار برند قدیمی آن 

باشگاه ها داشته است.
سران چینی باشگاه اینتر پس از خریداری 
عمده سهام این باشگاه با شایعه های عجیبی 
در فضای رســانه ای کشــور ایتالیا مبنی بر 
تغییر اسم و برند باشگاه روبرو شدند. گاتزتا و 
کوریره اسپورت نوشته بودند که در ماه مارس 

ســال ۲۰۲۱ همزمان بــا رونمایی از لوگوی 
جدید باشــگاه اینتر، نام رسمی این باشگاه 
نیز از »اف ســی اینترناتزیونالــه میلانو« به 
»اینترمیلانو« تغییر خواهد کرد، اما در ادامه 
این موضوع به طور کامل تکذیب شد چرا که 
مالکان چینی باشــگاه اینتر، به هیچ عنوان 
قصد تغییر نام تاریخی این سازمان را نداشته 
و نام رسمی باشگاه، اف ســی اینترناتزیوناله 
میلانو باقی ماند اما لوگوی باشــگاه تغییرات 
جزیــی پیدا کرد کــه اتفاقاً مورد اســتقبال 

هواداران اینتر قرار گرفت.
در ایــن بین البتــه باشــگاه های بزرگی 
همچون آرســنال، منچسترسیتی و بارسلونا 
برای احیای ساختارهای خود نظیر ورزشگاه 
حاضر به پذیرش گزینه های تبلیغاتی شدند. 
آرســنال ورزشگاهی جدید ســاخت و آن را 
به اســم هواپیمایی امارات اسپانســر اصلی 
خود گذاشت. بارسلونا پس از مذاکره با یکی 
از بزرگترین شــرکت های فعــال در پلتفرم 
موســیقی حاضر شد اسم آنها را در کنار اسم 
ورزشــگاه نیوکمپ قرار دهد. پلتفرم محبوب 
موسیقی لوگوی خود را روی لباس تیم های 
بانوان و مردان بارســلونا از ســال ۲۰۲۳ به 
مدت چهار ســال قــرار می دهد و همچنین 
به عنوان بخشــی از این قــرارداد همکاری، 
لوگوی اســپاتیفای کنار نام ورزشگاه نوکمپ 
قرار خواهد گرفت و اکنون این اســتادیوم با 
نام Spotify Camp Nou شناخته خواهد 
شــد. نمونه داخلی در تغییر اســم نیز وجود 
داشــت. به طور مثال باشگاه پرسپولیس در 
دیماه ۱۳۶۵ تحت پوشش بنیاد مستضعفان 
انقلاب اسلامی قرار گرفت. بنیاد مستضعفان 
تصمیم گرفت نام تیــم را به »آزادی« تغییر 
دهد. بازیکنان با این تغییر نام موافق نبودند. 

در ۲۷ بهمن ۱۳۶۵، نام باشــگاه رســماً به 
»پیروزی« تغییــر یافــت. اداره کل تربیت 
بدنی اســتان تهران در اطلاعیه ای اعلام کرد 
کــه »این تغییــر نام به پیشــنهاد بازیکنان 
صورت گرفته اســت. با این وجود، رسانه ها و 
مردم ایران بیشــتر نام پرسپولیس را به کار 
می بردند. مدت ها بر سر قانونی بودن استفاده 
از نام پرسپولیس یا پیروزی بحث هایی بر سر 
زبان ها بود تا اینکه سرانجام در ۲۲ فروردین 
۱۳۹۱، محمــد رویانیــان، مدیرعامل وقت 
باشگاه پرسپولیس، از رأی قطعی دادگاه برای 

بازگشت برند پرسپولیس خبر داد.
تغییر اسم نه تنها هرگز از سوی هواداران 
دو آتشه در اســتادیوم ها بر زبان ها نچرخید 
بلکه واکنش منفی آنهــا را از لحاظ روانی به 
همراه داشت. بدون شک هرگونه تغییر اسمی 
تنها بازی روانی برای طرفداران یک باشــگاه 
قدیمی به همــراه دارد و شــاید در موضوع 
برندینگ هم تبعــات منفی خود را به همراه 
داشته باشــد. تیم هایی که حتی هوادارانش 
نسبت به اسم های کوچک برای اسپانسرینگ 
روی پیراهن خود هم حساس هستند بدون 
شک نســبت به تغییر اســم یا اضافه شدن 
پسوند و پیشــوند نیز واکنش نشان خواهند 
داد. شــاید اگر خریداران جدید ســرخابی ها 
برای استفاده از برندهای خود تصمیمات مهم 
تری جهت استفاده از فضای بکر ورزش کشور 
در تبلیغات یا فراهم کردن زیرساخت های مد 
نظراتخاذ می کردند تاثیرهای مثبت زیادی در 

بین اهالی فوتبال بگذارد.
حــال باید دید آیا تغییر اســم باشــگاه 
استقلال به طور رسمی ثبت خواهد شد یا این 
باشگاه بدون ایجاد حساسیت برای هواداران 

فوتبالی به کارش ادامه می دهد.

 وزیــر ورزش و جوانــان در واکنــش به 
شایعاتی در مورد تغییر نام دو باشگاه فوتبالی 
معروف گفت: هر باشگاهی چه استقلال و چه 
باشگاه دیگری بخواهد تغییر نام داشته باشد 

باید مسیر قانونی را طی کند.
همچنین کیومرث هاشــمی در حاشــیه 
جلســه هیأت دولت و در جمــع خبرنگاران 
در پاسخ به ســؤالی در باره تغییر نام باشگاه 
استقلال گفت: واقعیت این است که دو باشگاه 
اســتقلال و پیروزی واگذار شده اند و متولی 
خاص خودشــان را دارند اما هر باشــگاهی 
بخواهد تغییر نام پیــدا کند باید روال کار را 
طی کند. وزیر ورزش و جوانان اظهار داشت: 
ما کمیسیونی تحت عنوان کمیسیون ماده ۵ 
باشگاه ها داریم و هر باشگاهی چه استقلال و 
چه باشــگاه دیگری بخواهد تغییر نام داشته 

باشد باید مسیر قانونی را طی کند.
وی در پاسخ به سؤالی در باره حق پخش 
مســابقات تیم های استقلال و پیروزی اظهار 
داشــت: حق پخش فقط متعلــق به این دو 
باشگاه نیســت حق پخش متعلق به ورزش 
کشور و گره کار ورزش است؛ این گروه باید باز 
شود. هاشمی خاطرنشان کرد: در لایحه برنامه 
هفتم توســعه موضوع حق پخش برنامه های 
ورزشی دیده شــده و به آیین نامه ای که با 
کمک وزارت ورزش و جوانان و سازمان صدا 
و سیما تدوین می شــود و به تصویب هیأت 

وزیران می رسد موکول شده است.
وزیر ورزش و جوانان اظهار داشــت: حق 
پخــش حق ورزش اســت و بایــد به ورزش 
داده شــود و طبیعی است که اگر حق پخش 
پرداخت شــود، می تواند به حل بســیاری از 
مشکلاتی که در مسیر ورود بخش خصوصی 

به ورزش وجود دارد، کمک کند.

به گزارش فوتبال 360، تیم ملی ایران با کسب 10 
امتیاز از 4 مسابقه توانســته در مسیر انتخابی جام 
جهانی 2026 صعود خود به مرحله بعدی را مســجل 
کند اما با این وجود، همچنــان 2 دیدار از دور دوم 

مرحله گروهی انتخابی جام جهانی باقی مانده است. 
طبــق برنامه ریزی انجام شــده، ملی پوشــان باید روز 
پنجشــنبه هفدهم خردادمــاه به میزبانــی هنگ کنگ به 
مصاف تیم ملی فوتبال این کشــور بروند و سپس سه شنبه 
بیست ودوم خردادماه در تهران آخرین مسابقه خود را برای 

تعیین تیم سرگروه برابر ازبکستان برگزار نمایند. 
طبق هماهنگی به عمل آمده، قرار است مسابقات لیگ 
برتــر پیش از آغــاز اردوی تیم ملی به پایان برســد و دور 

جدیــد اردوی تیم ملی هــم از روز دوازدهم خردادماه آغاز 
خواهد شد.

خداداد با دلخوری رفت، مطهری با رضایت!
امیر قلعه نویی و همکارانش در شــرایطی مشغول رصد 
شــرایط لیگ برتر فوتبال ایران و بازیکنان لژیونر هستند تا 
فهرســت تیم ملی برای اردوی پیش رو را تنظیم کنند که 
حالا در کادرفنــی تیم ملی تغییر و تحولات غیرمنتظره ای 
شکل گرفت؛ به طوری که حمید مطهری از جمع دستیاران 
امیر قلعه نویی جدا شد و در کسوت سرمربی موقت تراکتور 

تبریز فعالیت خود را آغاز کرد. 
محســن معتمدکیا، مدیر رسانه ای تیم ملی رسماً تایید 
کرد که دوره حضور مطهری در تیم ملی به پایان رسیده و 
او در تیم باشگاهی کار خود را پیش می برد. مطهری بعد از 
خداداد عزیزی، دومین عضو جدا شده از کادرفنی تیم ملی 

در طول یک سال گذشته محسوب می شود.
البته کــه خداداد عزیزی با دلخــوری به کارش در تیم 
ملی پایان داد اما گفته می شــود که مطهری برای جدایی 
از کادرفنی تیم ملی از قلعه نویی اجازه گرفته و به شــکلی 

توافقی به همکاری اش با او پایان داده است.
شمار دستیاران قلعه نویی تک رقمی شد!

قلعه نویی در حال حاضر، آنتونی مانیکونه و آلین دینکا را 
به عنوان دستیاران خارجی در کنار خود می بیند و همچنین 
سعید الهویی، رحمان رضایی، آندرانیک تیموریان، علی اصغر 

قربانعلی پور، هومن افاضلی، علی کمانگری و مهرپویا اسدی 
هم دســتیاران ایرانی قلعه نویی هستند که قربانعلی پور در 
نقش مربی بدنســاز فعالیت می کند، کمانگری و اسدی در 
قامت آنالیزور کار خود را پیش می برند و مسئولیت افاضلی 

هم مشاور فنی است!
یکی از انتقادات مطرح شــده نسبت به قلعه نویی حضور 
پرشمار دســتیاران ایرانی در کادرفنی تیم ملی است که با 
این وجود، بحث انتخاب جانشــین حمید مطهری به میان 

آمده است.
معمای حضور قطبی در تیم ملی

ســرمربی تیم ملی ایران بعد از پایان جام ملت های آسیا 
۲۰۲۳ از افشــین قطبی دعوت کرد تا در تیم ملی مشغول 

به فعالیت شود. 
با وجود گمانه زنی های رســانه ای درباره حضور احتمالی 
قطبی در تیم ملی، پیگیری های بیشتر نشان می دهد که او 
در حال حاضر در سرمربی تیم ونکوور کانادا است و شرایط 
حضور در تیم ملی ایران را در مقطع کنونی ندارد؛ هر چند 
که نظر قلعه نویی بر این بوده که قطبی هم در نقش سرمربی 
تیم امید فعالیت کند و هم به عنوان دستیار در کنار او باشد 
که فعلًا به نظر می رسد پروژه موردپسند سرمربی تیم ملی 
اجرایی نخواهد شد و برخلاف شایعات مطرح شده، خبری 
از حضور افشین قطبی به عنوان جانشین حمید مطهری در 

کادرفنی تیم ملی نیست.

معمای آینده کادرفنی تیم ملی در غیاب مطهری؛ قطبی وارد می شود؟

پیشنهادهایی از انگلیس، اسپانیا و ایتالیا برای آزمون تست فنی ۲۵ بازیکن برای بازی در لیگ کره جنوبی
ایران  والیبال  بازیکن   2۵
جهت  فنی  تست  دادن  برای 
بازی در لیگ درجه چندم کره 

جنوبی ثبت نام کرده اند.
به گــزارش ایرنــا، از المپیک 
توکیو به این سو ژاپنی ها خودشان 
را بــه عنوان قــدرت اول والیبال 
والیبال  اما  آســیا معرفی کردند 
ایران همچنان جایگاه ویژه ای در 

قــاره کهن و حتی دنیا دارد و با وجــود اینکه دوران افول خود را طی می کند با این حال 
بســیاری از والیبالیست های کشورمان در لیگ های خارجی توپ می زنند. این حضور آنها 
در لیگ های خارجی و به خصوص لیگ های معتبر اروپایی می تواند آورده های زیادی برای 
والیبال ایران به همراه داشته باشد اما نباید بازیکن به هر شکل ممکن به دنبال لژیونر شدن 
باشد. طبق آخرین خبرهای دریافتی ۲۵ بازیکن والیبال ایران که در بین آنها بازیکنان اسم 
و رســم داری هم حضور دارند جهت دادن تست فنی و بازی در لیگ کره جنوبی ثبت نام 
کردند. این اتفاق تلخ در شــرایطی رخ داده کــه لیگ کره جنوبی به لحاظ فنی حتی در 
آسیا هم جایگاه قابل توجهی ندارد. بدتر اینکه تیم های کره ای تنها می توانند در مجموع ۷ 
بازیکن آسیایی جذب کنند؛ یعنی اینکه حتی اگر همه آن ۷ سهمیه آسیایی را بازیکنان 
ایرانی تشــکیل دهند باز هم ۱۸ بازیکن کشورمان در تست فنی لیگ کره  مردود خواهند 
شد. شــاید اگر از سال های گذشته لیگ برتر والیبال ایران به سمت حرفه ای شدن پیش 
می رفــت نه تنها بازیکنی به دنبال بازی در لیگ های درجه چندم آســیایی نبود شــاهد 
حضور بازیکنان نامی والیبال دنیا در لیگ ایران هم بودیم؛ لیگی که به لحاظ ســاختاری 

و برنامه ریزی در حد محلات است و هر سال بر معضلات و مشکلات آن افزوده می شود.
میلاد تقوی عنوان کرد در حال بررســی شــرایط ایجاد ساختار جداگانه سازمان لیگ 
است. اینکه چنین برنامه ای تا چه حد عملیاتی شود مشخص نیست اما می توان امیدوار بود 
نگاهی جدی به لیگ برتر شود تا برخی اتفاقات ناخوشایند همچون تست دادن بازیکنان 

نامی والیبال ایران برای بازی در لیگ های خارجی نباشیم.

مدیر باشگاه لورکوزن درباره 
تیم  برابر  آزمون  سردار  تقابل 
اروپا صحبت  لیگ  در  سابقش 
و عنوان کــرد هیچ بندی در 
قرارداد او مبنی بر بازی نکردن 

برابر لورکوزن وجود ندارد.
به گزارش ایســنا، بایرلورکوزن  
در دور رفت مرحله نیمه نهایی لیگ 
اروپــا مقابل رم قرار خواهد گرفت. 
ســردار آزمون که از ابتدای فصل به صورت قرضی از لورکوزن به رم پیوسته است، در این 

بازی فرصت تقابل با تیم سابقش را دارد.
سیمون رولفس، مدیر ورزشی بایر لورکوزن، درباره رویارویی  سردار آزمون، مهاجم تیم 
ملی فوتبال ایران، با باشــگاه ســابقش در نیمه نهایی لیگ اروپا گفت: این چیزها در حال 
حاضر در فوتبال عادی اســت. هیچ بندی در قرارداد قرضی سردار وجود ندارد که بازیکن 
ایرانی را از بازی مقابل تیم سابقش منع کند. آزمون تا سال ۲۰۲۷ با لورکوزن قرارداد دارد 

و اکنون به صورت قرضی در رم بازی می کند.
مهاجم ایرانی در شــرایط خوبی است. او در جریان دیدار هفته قبل برابر ناپولی پنالتی 
گرفت و موثر بازی کرد. بازیکن ایرانی در این فصل سری آ، سه گل و دو پاس گل در ۲۰ 
بازی ثبت کرده اســت. آزمون در رم راحت است و دوســت دارد در این تیم بماند. دانیله 
دروســی، سرمربی ۴۰ ساله رم، نیز این بازیکن را دوســت دارد ولی خیلی چیزها به این 
بستگی دارد که جالوروسی به لیگ قهرمانان صعود کند. در شرایطی که رم بخواهد قرارداد 
آزمون را دائمی کنــد باید ۱۲.۵ میلیون یورو به لورکوزن پرداخت کند که در این صورت 
سود خوبی به لورکوزن می رسد. این مهاجم ژانویه ۲۰۲۲ با مبلغ ۲.۵ میلیون یورو از زنیت 
سن پترزبورگ به لورکوزن پیوست. با این حال آسیب دیدگی باعث شد آزمون نتواند خودش 
را در لورکوزن نشان دهد. بعید است آزمون دوباره برای لورکوزن بازی کند. گفته می شود 
علاوه بر رم، تیم های دیگری در ایتالیا و همچنین باشگاه های انگلیسی و اسپانیایی به جذب 

او علاقه مندند.

وزیر ورزش: تغییر نام استقلال باید با طی مراحل قانونی انجام شود

تغییرنامهاییکهبهدلهواداراننمینشیند


